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KAUNO RAJONO VIETOS VEIKLOS GRUPĖS VALDYBOS POSĖDŽIO

PROTOKOLAS NR. 157

2021-12-08

Posėdis įvyko 2021 m. gruodžio 8 d. 18.00 – 19.00 val.

Posėdžio pirmininkas – Tomas Didžiulis

Posėdžio sekretorė – Rasa Naudžienė

Dalyvauja 10 valdybos narių: Dovilė Bartašiūnaitė, Tomas Didžiulis, Rūta Dzikienė,

Simonas Jonkus, Vytautas Juozapavičius, Gintautas Lukauskas, Jurga Petrauskienė, Jolanta Petrylė,

Artūras Pupalė, Kristina Kazlauskaitė-Zumarienė. Kvorumas yra.

Bendras valdybos narių skaičius 11.

Posėdyje taip pat dalyvavo administracijos darbuotojai: Kristina Švedaitė, Vytautas Zubas,

Eglė Antanaitienė ir Rasa Naudžienė.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl 2021 m. vietos plėtros strategijos įgyvendinimo eigos;

2. Dėl planuojamų kvietimų 2022 metais;

3. Dėl Kalėdinio bendruomenių renginio;

4. Einamieji klausimai

SVARSTYTA. Procedūriniai klausimai.

Susirinkimo pirmininku pasiūlytas Tomas Didžiulis (VVG valdybos pirmininko

pavaduotojas), sekretore – R. Naudžienė (VVG administracijos darbuotoja). T. didžiulis pažymėjo,

kad kvorumas yra (dalyvauja 10 iš 11 valdybos narių).

NUTARTA.

Bendru sutarimu skirti susirinkimo pirmininku T. Didžiulį, sekretore – R. Naudžienę,

patvirtinti posėdžio darbotvarkę.

SVARSTYTA. 1. Dėl 2021 m. vietos plėtros strategijos įgyvendinimo eigos.

Informuota, jog 2021 m. buvo vykdyti 4 kvietimai pagal „Kauno rajono 2016-2022 m.

vietos plėtros strategijos“ (toliau – VPS) priemonę „Partnerystės tinklo skatinimas vietos veiklos

grupės teritorijoje“ Nr. LEADER-19.2-SAVA-7, priemonės „Jaunimo įtraukimas į kaimo plėtros

procesus“ veiklos sritį „Jaunimo užimtumo skatinimas“ Nr. LEADER-19.2-SAVA-6.1, priemonės
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„Parama svarbiausių vietos bendruomenės poreikių tenkinimui“ veiklos sritį „Viešųjų erdvių bei

infrastruktūros atnaujinimas ir įrengimas“, Nr. LEADER-19.2-SAVA-5.2 ir priemonę „Parama

žemės ūkio produktų perdirbimui“ Nr. LEADER-19.2-SAVA-9. Parama skirta 13 projektų ir dar

laukiama 2 projektų patvirtinimo. Taip pat priminta, jog VVG įgyvendina 1 tarpteritorinį projektą,

yra 2 tarpteritorinių projektų partnerė, bei patvirtintas tarptautinio bendradarbiavimo projektas.

Klausimas informacinio pobūdžio, balsavimas nevyko.

SVARSTYTA. 2. Dėl planuojamų kvietimų 2022 metais.

Informuota, jog nuo vasario mėnesio planuojami projektų paraiškų rinkimo kvietimai.

Aptarti verslo paraiškų tinkamumo kriterijai. Pirmininkė pasiteiravo ar būtų pasiūlymų dėl tinkamų

verslo veiklų vykdymo pagal EVRK kodus praplėtimo. Klausimas apsvarstytas ir vienbalsiai sutarta

siūlyti tinkamų verslo veiklų vykdymo pagal EVRK kodus sąrašo neplėsti.

Balsavimas. Už – 10, prieš - 0, susilaikė - 0, nusišalino – 0.

NUTARTA.

2. Tinkamų verslo veiklų vykdymo pagal EVRK kodus sąrašo neplėsti.

SVARSTYTA. 3. Dėl Kalėdinio bendruomenių renginio.

Informuota, jog Kalėdinis bendruomeninis renginys turėtų vykti Babtuose. Dėl situacijos

šalyje pernai metais nevyko, buvo nukeltas į šiemet. Tačiau dėl pandeminės situacijos rimtumo

šalyje ir trumpo pasiruošimo laiko siūloma renginį atidėti. Siūloma teikti Babtų bendruomenės

centrui pasiūlymą renginį atidėti.

Balsavimas. Už – 10, prieš - 0, susilaikė - 0, nusišalino – 0.

NUTARTA.

3. Pasiūlyti Babtų bendruomenės centrui renginį atidėti.

SVARSTYTA. 4. Einamieji klausimai.

Pirmininkė K. Švedaitė priminė, jog vyksta diskusijos su Žemės ūkio ministerija dėl

pereinamojo ir ateinančio vietos plėtros strategijos ruošimo ir įgyvendinimo laikotarpių.

Posėdžio pirmininkas Tomas Didžiulis

Posėdžio sekretorė Rasa Naudžienė


